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Rada Miasta Włocławek 

Protokół nr 27/2020 

XXVII Sesja w dniu 29 października 2020  

Obrady rozpoczęto 29 października 2020 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 14:02 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 22 członków. 

Obecni: 

1. Jacek Buława nieobecny 

2. Piotr Czarnecki 

3. Janusz Dębczyński 

4. Mariola Gawłowska 

5. Andrzej Gołębieski 

6. Krzysztof Grządziel 

7. Joanna Hofman-Kupisz 

8. Jarosław Hupało 

9. Agnieszka Jura - Walczak 

10. Piotr Kowal 

11. Krzysztof Kowalski 

12. Stanisław Krzemieniewski 

13. Zbigniew Lewandowski nieobecny 

14. Krystian Łuczak 

15. Józef Mazierski 

16. Wanda Muszalik 

17. Arkadiusz Piasecki 

18. Elżbieta Rutkowska 

19. Ewa Szczepańska 

20. Małgorzata Szymańska 

21. Daniel Tobjasz 

22. Stanisław Wawrzonkoski 

23. Katarzyna Zarębska nieobecna 

24. Janusz Ziółkowski 

25. Piotr Zwoliński 

Ad. 1 

Sprawy organizacyjne. 

Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski otworzył obrady XXVII 

sesji Rady Miasta Włocławek, witając Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, 

Zastępców Prezydenta Miasta w osobach Pana Krzysztofa Kukuckiego, Pani 
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Domiceli Kopaczewskiej, Pani Barbary Moraczewskiej oraz radnych Rady Miasta VIII 

kadencji uczestniczących w obradach.  

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że na 

stan 25 radnych na sali obrad zgromadzonych jest aktualnie - zgodnie z listą 

obecności 20 radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 29 października br. są 

prawomocne.  

Lista obecności radnych podczas obrad XXVII sesji Rady Miasta stanowi załącznik 

do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w Biurze Rady Miasta oraz w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta udostępniony był do wglądu protokół z 

obrad XXVI sesji Rady Miasta Włocławek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 29 

września 2020 roku, z którym radni mogli się zapoznać i wnieść ewentualne uwagi. 

Nie zgłoszono uwag, poprawek i uzupełnień. 

Ponadto Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż wraz z zawiadomieniem o 

obradach dzisiejszej sesji przekazany został radnym porządek obrad. W związku z 

tym Przewodniczący Rady Miasta otwierając dyskusję w tej kwestii zwrócił się do 

radnych z zapytaniem czy wnoszą zmiany do porządku obrad.  

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Piotr Kowal, który zgłosił wniosek o podjęcie przez Radę Miasta apelu w 

związku z wyrokiem Trybunału Konstytucyjnego z dnia 22 października br. i 

protestami obywateli związanymi z tym wyrokiem. 

• radny Janusz Dębczyński zabierając głos poinformował, iż Klub PiS nie 

popiera zgłoszonego wniosku. Ponadto okoliczności w jakich znajduje się 

obecnie całe społeczeństwo, którego zdrowie jest zagrożone z powodu 

pandemii i nieprzestrzeganie zaleceń sanitarnych w dramatyczny sposób 

pogorszy sytuację. 

Wobec braku innych zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie wniosek radnego Piotra Kowala. 

 Głosowano wniosek w sprawie: 

rozszerzenia porządku obrad w punkcie nr 3 zgłoszony przez radnego Piotra Kowala 

w sprawie apelu Rady Miasta Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

PRZECIW (6) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Wawrzonkoski 

NIEOBECNI (5) 

Jacek Buława, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Zbigniew Lewandowski, 

Katarzyna Zarębska 

W wyniku dokonanego głosowania porządek obrad XXVII sesji Rady Miasta został 

rozszerzony zgodnie z przyjętym wnioskiem.  

Radny Krzysztof Kowalski wniósł uwagę - o wpisanie do protokołu informacji, iż głos 

swój oddał przeciw zgłoszonemu wnioskowi, co nie zostało odnotowane w systemie 

podczas głosowania. Natomiast system odnotował nieobecność Pana radnego. W 

związku z tym Pan radny zgłosił uwagę dotyczącą swojego głosowania 

przeprowadzonego w sprawie przedmiotowego wniosku. 

Ad. 2 

Informacja Prezydenta Miasta z działalności miasta w okresie międzysesyjnym. 

 
Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawił Radzie Miasta informację z 

działalności miasta w okresie międzysesyjnym, która obejmuje okres od dnia 29 

września br. czyli od ostatniej sesji Rady Miasta do dnia 29 października br. i 

przedstawia się następująco: 

Prezydent Miasta wyjaśnił, iż w związku z epidemią koronawirusa na bieżąco 

przyjmowane są osoby skierowane przez Państwowego Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego do obiektu kwarantanny zbiorowej przy ul. Żytniej 55 – organizowane 

jest wyposażenie, wyżywienie, zaopatrzenie w środki czystości. W okresie od 25 

września do 27 października br. w obiekcie przy ul. Żytniej 55 przebywało łącznie 18 

osób. Na dzień 27 października br. w kwarantannie przy ul. Żytniej 55 przebywa 1 
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osoba. Przy hali OSiR działa - prowadzony przez Miejski Zespół Opieki Zdrowotnej - 

dodatkowy mobilny punkt poboru wymazów do badań na obecność koronawirusa na 

podstawie skierowania lekarza podstawowej opieki zdrowotnej. Punkt finansowany 

jest ze środków NFZ. Trwa realizacja programu „Wsparcie dzieci umieszczonych w 

pieczy zastępczej w okresie epidemii Covid-19”. Przedsięwzięcie polega na 

wyposażeniu miejsc izolacji: jest to zakup laptopów, oprogramowania i sprzętu 

audiowizualnego niezbędnego do nauki zdalnej oraz środków ochrony osobistej. 

Obecnie trwa procedura realizacji zakupu sprzętu w ramach procedur zamówień 

publicznych. Na ten program wsparcia Miasto Włocławek pozyskało ponad 300 tys. 

zł. W ramach udzielania zamówień publicznych, zawarto między innymi umowy: 

- na opracowanie dokumentacji projektowej dla kompleksowej przebudowy i remontu 

kompleksu budynków dawnego Banku Gdańskiego, w ramach zadania 

inwestycyjnego pn.: „Utworzenie Interaktywnego Centrum Fajansu”. Umowa została 

zawarta w dniu 12.10.2020 r. z Konsorcjum firm: Koza Nostra Studio sp. z o.o. i 

Wojciech Gawinowski Vostok Design. Wartość umowy to: 690 tys. złotych brutto. 

- na opracowanie dokumentacji projektowej dla budowy dróg łączących osiedle 

Michelin z ulicą Wiejską w ramach zadania inwestycyjnego pn. „Budowa drogi 

stanowiącej alternatywne połączenie osiedla Michelin z osiedlem Południe”. Umowa 

została zawarta w dniu 16.10.2020 r. z firmą Eco-Investment Poland S.A. Wartość 

umowy to ok.: 399 tys. złotych brutto. 

- na termomodernizację oraz dostosowanie do przepisów przeciwpożarowych 

budynków Przedszkola Publicznego nr 13 i Przedszkola Publicznego nr 26. Umowa 

dla termomodernizacji PP 13 została zawarta w dniu 15.10.2020 r. z Zakładem 

Remontowo Budowlanym Jan Błaszczyk. Wartość umowy to ok.: 856 tys. złotych 

brutto. Umowa dla termomodernizacji PP 26 została zawarta w dniu 16.10.2020 r. z 

Przedsiębiorstwem Budowlano - Montażowym „BUDMONT” Jarosław Zieliński. 

Wartość umowy to ok.: 1,4 mln złotych brutto. 

na zadanie: Pumptrack Słodowo. Umowa została zawarta w dniu 05.10.2020 r. z 

firmą BikeUniverse Sp. z o.o. Wartość umowy to: 429 tys. złotych brutto. 

Zawarliśmy umowy na prowadzenie placówek opiekuńczo-wychowawczych typu 

socjalizacyjnego na terenie miasta Włocławek, dla dzieci pozbawionych całkowicie 

lub częściowo opieki rodziców, na okres od 1 listopada 2020 roku do 31 października 

2022 roku. Suma udzielonych dotacji na ten cel wyniosła ponad 3 mln zł. 

Na ukończeniu są prace w zakresie przygotowania Kompletnej Propozycji Projektu 

wraz  

z załącznikami, w ramach Programu „Rozwój Lokalny”. Program ten finansowany jest 

z Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego 2014-2021 i 

Norweskiego Mechanizmu Finansowego 2014-2021. Dokumenty zostaną złożone 29 

października 2020 r. 

Jeśli chodzi o zadania w ramach ochrony zdrowia, to obecnie między innymi: 

trwają szczepienia w ramach kontynuowanego „Programu profilaktyki zakażeń 

wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) miasta Włocławek”, na który przeznaczyliśmy 

w tym roku ok. 115 tys. zł. Blisko 150 dziewcząt zostało już zgłoszonych do udziału w 

programie.  
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ze szczepień dla seniorów przeciwko grypie skorzystało w przychodniach MZOZ-u 

już blisko 3 tys. osób w wieku 65+. Koszt tegorocznej edycji programu wynosi 156 

tys. zł. 

ze szczepień przeciwko pneumokokom skorzystało 150 włocławian w wieku 65+ 

leczących się z przewlekłego nieżytu oskrzeli i astmy oskrzelowej. Tym samym 

program, na który Urząd Miasta przeznaczył 22,5 tys. zł został zrealizowany w 100%. 

W dniu 14 października br. zakończyło się głosowanie na Markowy Lokal 

Śródmieścia 2020, realizowane w ramach projektu z zakresu rewitalizacji. Laureat 

drugiej edycji konkursu zdobył 524 głosy. Łącznie w głosowaniu wzięło udział 2591 

mieszkańców. Na Cmentarzu Komunalnym przy al. Chopina swoją dawną świetność 

odzyskają obiekty grobownictwa wojennego. Zawarliśmy umowę na wykonanie prac 

remontowych i konserwacyjnych, na kwotę 8 800,00 zł. Środki finansowe zostały 

przekazane przez Wojewodę Kujawsko-Pomorskiego. Z okazji Dnia Edukacji 

Narodowej, za szczególne osiągnięcia w pracy dydaktyczno–wychowawczej 

nagrodziłem 75 nauczycieli z włocławskich szkół i placówek, natomiast za 

wyróżniającą i długoletnią pracę uhonorowałem 49 pracowników niepedagogicznych. 

Statuetki „Ambasador Szkolnictwa Zawodowego” otrzymało w tym roku 3 

pracodawców - właścicieli firm współpracujących ze szkołami zawodowymi. 

Zarządzeniem z dnia 1 października 2020 r., powołana została na stanowisko 

dyrektora Teatru Impresaryjnego im. Włodzimierza Gniazdowskiego we Włocławku 

Pani Monika Budzeniusz. 10 października br. odbył się 7. ANWIL Półmaraton 

Włocławek. Największa impreza biegowa w naszym mieście została zorganizowana 

w ścisłym reżimie sanitarnym, by zapewnić możliwie jak najbezpieczniejszy udział 

niemal 300 dzieciom i 288 dorosłym. Imprezę zorganizował Lekkoatletyczny Klub 

Sportowy Vectra przy współpracy z Urzędem Miasta oraz dzięki wsparciu sponsora 

strategicznego, firmy ANWIL S.A. 

 

Po zakończonym wystąpieniu Prezydenta Miasta, Przewodniczący Rady Miasta 

otworzył dyskusję nad przedstawioną informacją zwracając jednocześnie uwagę, aby 

pytania nie odbiegały od zagadnień przedstawionych przez Pana Prezydenta i 

dotyczyły przedstawionej informacji z działalności miasta w okresie międzysesyjnym. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

• radna Joanna Hofman-Kupisz 

• radny Janusz Dębczyński 

• radny Józef Mazierski 

• radny Daniel Tobjasz 

• radna Elżbieta Rutkowska 

• radny Krzysztof Grządziel 

• radna Wanda Muszalik 

• radny Krzysztof Kowalski 

• radny Jarosław Hupało 
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• radny Stanisław Krzemieniewski 

• Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski 

• radny Stanisław Krzemieniewski (Ad Vocem) 

Po zakończeniu procedowania nad ww. punktem porządku obrad Przewodniczący 

Rady Miasta poinformował, iż ogłasza przerwę w obradach, aby mogło odbyć się 

posiedzenie Komisji Porządku Prawnego i Publicznego, która wypracuje opinię 

dotyczącą Uchwały w sprawie apelu o nieograniczanie praw kobiet w 

Rzeczypospolitej Polskiej. 

Przerwa w obradach XXVII sesji Rady Miasta. 

Wznowienie obrad po przerwie. 

 

Ad. 3 

Uchwała w sprawie apelu o nieograniczanie praw kobiet w Rzeczypospolitej Polskiej. 

W tym punkcie porządku obrad tytułem wprowadzenia do projektu uchwały głos 

zabrała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta radna Pani Joanna Hofman-Kupisz oraz 

radna Pani Agnieszka Jura-Walczak. Panie radne przedstawiły przesłanki, które 

spowodowały wywołanie przedmiotowego zagadnienia, a także odczytane zostało 

uzasadnienie procedowanej uchwały. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie apelu o nieograniczanie praw kobiet w Rzeczypospolitej Polskiej 

rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Porządku Prawnego i 

Publicznego. Opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny 

Arkadiusz Piasecki. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział 

• radny Piotr Czarnecki 

• radny Andrzej Gołębieski 

• radna Elżbieta Rutkowska 

• radny Piotr Kowal 

• radna Agnieszka Jura - Walczak 

• radny Janusz Dębczyński 

• radny Piotr Kowal (Ad Vocem) 
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• Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski 

• radny Janusz Dębczyński (Ad Vocem) 

• radny Krzysztof Kowalski 

• radny Krystian Łuczak 

• radny Jarosław Hupało 

• radny Piotr Kowal (Ad Vocem) 

• radny Janusz Dębczyński (Ad Vocem) 

• radny Krzysztof Kowalski (Ad Vocem) 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie apelu o nieograniczanie praw kobiet w Rzeczypospolitej Polskiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 7, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, 

Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (7) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Zbigniew Lewandowski, Katarzyna Zarębska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 
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Ad. 4 

Informacja Prezydenta Miasta Włocławek na temat złożonych oświadczeń o stanie 
majątkowym. 
 

Informację Prezydenta Miasta Włocławek na temat złożonych oświadczeń o stanie 

majątkowym przedstawiła Pani Wiesława Konopczyńska Sekretarz Miasta. 

 

Ad. 5 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Włocławek na temat złożonych 
oświadczeń o stanie majątkowym. 
 

Informację Przewodniczącego Rady Miasta Włocławek na temat złożonych 

oświadczeń o stanie majątkowym przedstawiał Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

radna Joanna Hofman-Kupisz. 

 

Przedmiotowa informacja dotycząca oświadczeń o stanie majątkowym radnych Rady 

Miasta Włocławek stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.6 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 
2020 rok. 

 

Ad. 7 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2020-2031. 

 

Szczegółowego wprowadzenia do zagadnień finansowych zawartych w ww. 

projektach uchwał dokonała Pani Honorata Baranowska Skarbnik Miasta, omawiając 

łącznie obydwa punkty porządku obrad dotyczące zmian w budżecie miasta oraz 

zmian w wieloletniej prognozie finansowej.  

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2020 rok rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i 

Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawił Zastępca Przewodniczącej Komisji 

radny Krzysztof Grządziel. 

Także uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2020-2031 rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawił Zastępca 

Przewodniczącej Komisji radny Krzysztof Grządziel. 
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Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

W dyskusji wzięli udział: 

 

• radny Krzysztof Grządziel 

• radny Janusz Dębczyński 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2020 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (1) 

Joanna Hofman-Kupisz 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Zbigniew Lewandowski, Katarzyna Zarębska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 



10 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2020-2031. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krzysztof Grządziel, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Piotr Czarnecki, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (4) 

Janusz Dębczyński, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Zbigniew Lewandowski, Katarzyna Zarębska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Radny Jarosław Hupało wniósł uwagę - o wpisanie do protokołu informacji, iż głos 

swój oddał za przyjęciem Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2031. Natomiast system odnotował 

brak głosu. W związku z tym Pan radny zgłosił uwagę dotyczącą swojego głosowania 

przeprowadzonego w sprawie przedmiotowej uchwały. 
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Ad. 8 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad nabywania, zbywania, obciążania 
nieruchomości oraz ich wydzierżawiania, najmu lub wynajmowania na czas 
oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony. 

Wprowadzenia zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwały dokonała Pani 

Katarzyna Laszuk p.o. Dyrektora Wydziału Gospodarowania Mieniem Komunalnym. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie zasad nabywania, zbywania, obciążania 

nieruchomości oraz ich wydzierżawiania, najmu lub wynajmowania na czas 

oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony pozytywnie zaopiniowała 

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie 

przedstawił Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad nabywania, zbywania, obciążania 

nieruchomości oraz ich wydzierżawiania, najmu lub wynajmowania na czas 

oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 
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Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (1) 

Joanna Hofman-Kupisz 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Zbigniew Lewandowski, Katarzyna Zarębska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 9 

 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości obowiązujących w 
2020 roku opłat za usuwanie i parkowanie pojazdów usuniętych z dróg Miasta 
Włocławek na parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku 
odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdów. 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Pan Maciej Szymański Kierownik 

Referatu Gospodarowania Odpadami Komunalnymi. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia wysokości obowiązujących w 

2020 roku opłat za usuwanie i parkowanie pojazdów usuniętych z dróg Miasta 

Włocławek na parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku 

odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdów pozytywnie zaopiniowała 

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie 

przedstawił Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości obowiązujących w 

2020 roku opłat za usuwanie i parkowanie pojazdów usuniętych z dróg Miasta 
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Włocławek na parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku 

odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdów.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krystian Łuczak, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (2) 

Joanna Hofman-Kupisz, Wanda Muszalik 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Zbigniew Lewandowski, Katarzyna Zarębska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 10 

Uchwała w sprawie ustalenia wysokości obowiązujących w 2021 roku opłat za 
usuwanie i parkowanie pojazdów usuniętych z dróg Miasta Włocławek na parkingach 
strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku odstąpienia od wykonania 
dyspozycji usunięcia pojazdów. 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał również Pan Maciej Szymański 

Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami Komunalnymi. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 
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Uchwałę w sprawie ustalenia wysokości obowiązujących w 2021 roku opłat za 

usuwanie i parkowanie pojazdów usuniętych z dróg Miasta Włocławek na parkingach 

strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku odstąpienia od wykonania 

dyspozycji usunięcia pojazdów pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący 

Komisji radny Piotr Kowal. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie ustalenia wysokości obowiązujących w 2021 roku opłat za 

usuwanie i parkowanie pojazdów usuniętych z dróg Miasta Włocławek na parkingach 

strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku odstąpienia od wykonania 

dyspozycji usunięcia pojazdów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski 

BRAK GŁOSU (2) 

Joanna Hofman-Kupisz, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Zbigniew Lewandowski, Katarzyna Zarębska 
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Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 11 

Uchwała w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej do Naczelnego Sądu 
Administracyjnego od wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
Bydgoszczy z dnia 25 sierpnia 2020r. sygn. akt ISA/Bd 302/20. 

Przedmiotowe zagadnienie przedstawił Pan Maciej Szymański Kierownik Referatu 

Gospodarowania Odpadami Komunalnymi. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej do Naczelnego Sądu 

Administracyjnego od wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

Bydgoszczy z dnia 25 sierpnia 2020r. sygn. akt ISA/Bd 302/20 pozytywnie 

zaopiniowała Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej 

sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Krzysztof Grządziel 

• radny Janusz Dębczyński 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej do Naczelnego Sądu 

Administracyjnego od wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

Bydgoszczy z dnia 25 sierpnia 2020r. sygn. akt ISA/Bd 302/20.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

PRZECIW (7) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (1) 

Joanna Hofman-Kupisz 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Zbigniew Lewandowski, Katarzyna Zarębska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 12 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie i realizację przez Gminę 
Miasto Włocławek projektu pn. „Zawodowcy z Włocławka” współfinansowanego w 
ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-
Pomorskiego na lata 2014-2020 w ramach Osi priorytetowej 10 Innowacyjna 
Edukacja, Działanie 10.2 Kształcenie ogólne i zawodowe, Poddziałanie – 10.2.3 
Kształcenie zawodowe, w partnerstwie z Łódzkim Stowarzyszeniem Przewoźników, 
w którym Gmina Miasto Włocławek jest Wnioskodawcą – Liderem, w ramach 
konkursu Nr RPKP.10.02.03 – IZ.00-04-384/20. 

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały dokonała Pani Agnieszka 

Białopiotrowicz Dyrektor Wydziału Edukacji. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie i realizację przez Gminę 

Miasto Włocławek projektu pn. „Zawodowcy z Włocławka” współfinansowanego w 

ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-

Pomorskiego na lata 2014-2020 w ramach Osi priorytetowej 10 Innowacyjna 

Edukacja, Działanie 10.2 Kształcenie ogólne i zawodowe, Poddziałanie – 10.2.3 

Kształcenie zawodowe, w partnerstwie z Łódzkim Stowarzyszeniem Przewoźników, 

w którym Gmina Miasto Włocławek jest Wnioskodawcą – Liderem, w ramach 
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konkursu Nr RPKP.10.02.03 – IZ.00-04-384/20 pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Edukacji. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Wanda 

Muszalik. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie i realizację przez Gminę 

Miasto Włocławek projektu pn. „Zawodowcy z Włocławka” współfinansowanego w 

ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-

Pomorskiego na lata 2014-2020 w ramach Osi priorytetowej 10 Innowacyjna 

Edukacja, Działanie 10.2 Kształcenie ogólne i zawodowe, Poddziałanie – 10.2.3 

Kształcenie zawodowe, w partnerstwie z Łódzkim Stowarzyszeniem Przewoźników, 

w którym Gmina Miasto Włocławek jest Wnioskodawcą – Liderem, w ramach 

konkursu Nr RPKP.10.02.03 – IZ.00-04-384/20..  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 7, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Agnieszka Jura - Walczak, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (7) 

Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda 

Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Daniel Tobjasz 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Zbigniew Lewandowski, Katarzyna Zarębska 
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Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 13 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie i realizację przez Gminę 
Miasto Włocławek projektu pn. „ Aktywne popołudnie z wiedzą, kulturą i sportem” 
przy Zespole Szkół Nr 11 współfinansowanego w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020 w ramach 
Osi Priorytetowej 11 Wzrost aktywności społecznej – zawodowej mieszkańców 
objętych Lokalnymi Strategiami Rozwoju, Działanie 11.1 Włączenie społeczne na 
obszarach objętych LSR, w ramach naboru nr 2/G/2020 ogłoszonego przez 
Stowarzyszenie Lokalna Grupa Działania Miasto Włocławek o powierzenie grantu. 

Przedmiotowe zagadnienie jak w uzasadnieniu do projektu uchwały przedstawiła 

Pani Agnieszka Białopiotrowicz Dyrektor Wydziału Edukacji. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie i realizację przez Gminę 

Miasto Włocławek projektu pn. „ Aktywne popołudnie z wiedzą, kulturą i sportem” 

przy Zespole Szkół Nr 11 współfinansowanego w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020 w ramach 

Osi Priorytetowej 11 Wzrost aktywności społecznej – zawodowej mieszkańców 

objętych Lokalnymi Strategiami Rozwoju, Działanie 11.1 Włączenie społeczne na 

obszarach objętych LSR, w ramach naboru nr 2/G/2020 ogłoszonego przez 

Stowarzyszenie Lokalna Grupa Działania Miasto Włocławek o powierzenie grantu 

rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Edukacji. Opinię w tej sprawie 

przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Wanda Muszalik. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie i realizację przez Gminę 

Miasto Włocławek projektu pn. „ Aktywne popołudnie z wiedzą, kulturą i sportem” 

przy Zespole Szkół Nr 11 współfinansowanego w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020 w ramach 

Osi Priorytetowej 11 Wzrost aktywności społecznej – zawodowej mieszkańców 

objętych Lokalnymi Strategiami Rozwoju, Działanie 11.1 Włączenie społeczne na 
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obszarach objętych LSR, w ramach naboru nr 2/G/2020 ogłoszonego przez 

Stowarzyszenie Lokalna Grupa Działania Miasto Włocławek o powierzenie grantu..  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, 

Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (3) 

Joanna Hofman-Kupisz, Józef Mazierski, Ewa Szczepańska 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Zbigniew Lewandowski, Katarzyna Zarębska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 14 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie i realizację przez Gminę 
Miasto Włocławek projektu pn. „ Sensoryczny Ogród Ekoludka – Inspiracja i rozwój 
dla aktywności społecznej” przy Przedszkolu Publicznym Nr 16 współfinansowanego 
w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-
Pomorskiego na lata 2014-2020 w ramach Osi Priorytetowej 11 Wzrost aktywności 
społecznej – zawodowej mieszkańców objętych Lokalnymi Strategiami Rozwoju, 
Działanie 11.1 Włączenie społeczne na obszarach objętych LSR, w ramach naboru 
nr 3/G/2020 ogłoszonego przez Stowarzyszenie Lokalna Grupa Działania Miasto 
Włocławek o powierzenie grantu. 

Przedmiotowe zagadnienie przedstawiła Pani Agnieszka Białopiotrowicz Dyrektor 

Wydziału Edukacji. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 
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Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie i realizację przez Gminę 

Miasto Włocławek projektu pn. „ Sensoryczny Ogród Ekoludka – Inspiracja i rozwój 

dla aktywności społecznej” przy Przedszkolu Publicznym Nr 16 współfinansowanego 

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-

Pomorskiego na lata 2014-2020 w ramach Osi Priorytetowej 11 Wzrost aktywności 

społecznej – zawodowej mieszkańców objętych Lokalnymi Strategiami Rozwoju, 

Działanie 11.1 Włączenie społeczne na obszarach objętych LSR, w ramach naboru 

nr 3/G/2020 ogłoszonego przez Stowarzyszenie Lokalna Grupa Działania Miasto 

Włocławek o powierzenie grantu rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Edukacji. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Wanda 

Muszalik. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie i realizację przez Gminę 

Miasto Włocławek projektu pn. „ Sensoryczny Ogród Ekoludka – Inspiracja i rozwój 

dla aktywności społecznej” przy Przedszkolu Publicznym Nr 16 współfinansowanego 

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-

Pomorskiego na lata 2014-2020 w ramach Osi Priorytetowej 11 Wzrost aktywności 

społecznej – zawodowej mieszkańców objętych Lokalnymi Strategiami Rozwoju, 

Działanie 11.1 Włączenie społeczne na obszarach objętych LSR, w ramach naboru 

nr 3/G/2020 ogłoszonego przez Stowarzyszenie Lokalna Grupa Działania Miasto 

Włocławek o powierzenie grantu..  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, 

Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 
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Joanna Hofman-Kupisz, Daniel Tobjasz 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Zbigniew Lewandowski, Katarzyna Zarębska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 15 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na złożenie przez Gminę Miasto Włocławek 
wniosku o Akredytację w programie Erasmus w edycji 2020 na lata 2021-2027 oraz 
przystąpienie i realizację przez szkoły w ramach projektów Erasmus + w Akcji 1 – 
mobilność edukacyjna w latach 2021-2027. 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiony został przez Panią Agnieszkę 

Białopiotrowicz Dyrektora Wydziału Edukacji. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na złożenie przez Gminę Miasto Włocławek 

wniosku o Akredytację w programie Erasmus w edycji 2020 na lata 2021-2027 oraz 

przystąpienie i realizację przez szkoły w ramach projektów Erasmus + w Akcji 1 – 

mobilność edukacyjna w latach 2021-2027 rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała 

Komisja Edukacji. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna 

Wanda Muszalik. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie przez Gminę Miasto Włocławek 

wniosku o Akredytację w programie Erasmus w edycji 2020 na lata 2021-2027 oraz 

przystąpienie i realizację przez szkoły w ramach projektów Erasmus + w Akcji 1 – 

mobilność edukacyjna w latach 2021-2027. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Zbigniew Lewandowski, Katarzyna Zarębska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 16 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Włocławek na 
realizację w 2020 roku zadań na rzecz osób niepełnosprawnych. 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Pan Piotr Grudziński Dyrektor 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Włocławek na 

realizację w 2020 roku zadań na rzecz osób niepełnosprawnych rozpatrzyła oraz 

jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki 

Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Ewa 

Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Włocławek na 

realizację w 2020 roku zadań na rzecz osób niepełnosprawnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, 

Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Joanna Hofman-Kupisz, Ewa Szczepańska 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Zbigniew Lewandowski, Katarzyna Zarębska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 17 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za świadczenia w formie pobytu w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach 
chronionych prowadzonych przez Gminę Miasto Włocławek oraz na zlecenie Gminy 
Miasto Włocławek. 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Pan Piotr Grudziński Dyrektor 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 



24 

 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za świadczenia w formie pobytu w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach 

chronionych prowadzonych przez Gminę Miasto Włocławek oraz na zlecenie Gminy 

Miasto Włocławek rozpatrzyła oraz jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za świadczenia w formie pobytu w ośrodkach wsparcia i 

mieszkaniach chronionych prowadzonych przez Gminę Miasto Włocławek oraz na 

zlecenie Gminy Miasto Włocławek.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Joanna Hofman-Kupisz, Krzysztof Kowalski 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Zbigniew Lewandowski, Katarzyna Zarębska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 
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Ad. 18 

Uchwała w sprawie przyjęcia do realizacji projektu pod nazwą: „Kujawsko – 
Pomorska Teleopieka” realizowanego w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014-2020. 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwały dokonał Pan 

Piotr Grudziński Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie przyjęcia do realizacji projektu pod nazwą: „Kujawsko – 

Pomorska Teleopieka” realizowanego w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014-2020 rozpatrzyła 

oraz jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki 

Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Ewa 

Szczepańska 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji projektu pod nazwą: „Kujawsko – 

Pomorska Teleopieka” realizowanego w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014-2020. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 
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Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Zbigniew Lewandowski, Katarzyna Zarębska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 19 

Uchwała w sprawie szczegółowych warunków i trybu przyznawania dorocznych 
nagród Prezydenta Miasta Włocławek za osiągnięcia w dziedzinie twórczości 
artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury. 

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały dokonała Pani Domicela 

Kopaczewska Zastępca Prezydenta Miasta. 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwała w sprawie szczegółowych warunków i trybu przyznawania dorocznych 

nagród Prezydenta Miasta Włocławek za osiągnięcia w dziedzinie twórczości 

artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury rozpatrzyła a także pozytywnie 

zaopiniowała Komisja Kultury i Sportu. Opinię w tej sprawie przedstawił 

Przewodniczący Komisji radny Janusz Ziółkowski. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie szczegółowych warunków i trybu przyznawania dorocznych 

nagród Prezydenta Miasta Włocławek za osiągnięcia w dziedzinie twórczości 

artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
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ZA (18) 

Piotr Czarnecki, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Janusz Dębczyński, Stanisław Krzemieniewski 

BRAK GŁOSU (2) 

Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Buława, Zbigniew Lewandowski, Katarzyna Zarębska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 20 

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
 

Interpelacje do Prezydenta Miasta podczas obrad XXVII sesji Rady Miasta 

skierowali: 

• radny Janusz Dębczyński 

• radna Mariola Gawłowska 

• radny Andrzej Gołębieski, 

• radny Krzysztof Kowalski, 

• radny Krystian Łuczak, 

• radna Wanda Muszalik, 

• radny Arkadiusz Piasecki. 

 

Ad. 21 

Informacje i komunikaty. 

Nie zgłoszono. 
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Ad. 22 

Zamknięcie obrad. 
 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta radny 

Stanisław Wawrzonkoski zakończył obrady XXVII sesji Rady Miasta Włocławek, które 

odbyły się w dniu 29 października 2020 roku. 

  Przewodniczący Rada Miasta Włocławek radny Stanisław Wawrzonkoski 

 

 

 


